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Geachte heer Liebrand, 
 
 
Graag dank ik u voor uw bericht over de voortgang van het project “studiekeuzegesprekken: wat 
werkt”. Het verheugt mij te horen  dat het enthousiasme van instellingen en opleidingen om aan de slag 
te gaan met studiekeuzegesprekken groot is, zoals ook blijkt uit de hoge deelname aan het project en 
de bereidheid van instellingen om met eigen middelen bij te dragen aan de voorstellen.  
 
Ik waardeer het dat u  op grond van de door u beschreven zorgvuldige selectieprocedure bent gekomen 
tot een keuze van elf voorstellen waarmee u dit jaar aan de slag gaat. Hiermee is een voorhoede 
bereikt, een volgende stap in het zorgvuldige invoeringstraject van studiekeuzegesprekken in den 
brede. Ik heb er alle vertrouwen in dat hiermee een goede start verzekerd is. Gezien uw zorgvuldige 
selectieproces, ben ik het eens met uw keuze voor elf in plaats van tien projecten en ben ik bereid de 
extra kosten hiervan voor mijn rekening te nemen.   
 
In uw brief geeft u aan dat een aantal ideeën uit de ingediende projecten niet al bestaande betreffen 
maar nieuwe initiatieven  zijn. Daarmee passen zij niet  direct bij de doelstelling van de huidige tender  
maar getuigen zij wel van veel animo bij de instellingen om studiekeuzegesprekken te organiseren. U 
geeft mij in overweging om de mogelijkheid te bezien ook deze ideeën te ondersteunen. Gezien het 
belang dat ik hecht aan dit instrument als middel ter voorkoming van uitval van studenten, en het 
brede draagvlak dat hiervoor is gebleken bij onder meer studenten, instellingen voor hoger onderwijs, 
Tweede Kamer en Onderwijsraad, ben ik bereid uw suggestie in dezen te volgen. Ik denk daarbij aan 
een vervolg op het onderhavige project, waarbij de nadruk vooral ligt op (evaluatie van) projecten die 
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blijk geven van vernieuwingskracht op dit onderwerp en die bij een goede uitwerking een zinvolle en 
inspirerende bijdrage kunnen leveren aan brede invoering van studiekeuzegesprekken.  
 
Ik stel het op prijs op korte termijn nader met u van gedachten te wisselen om tot een zinvolle 
eenmalige uitbreiding van de stimulerende aanpak te komen. Daarbij wil ik uiteraard de HBO-raad, de 
VSNU en de studentenorganisaties betrekken.  Ik zal hierover contact met u laten opnemen. 
 
Hoogachtend,  
 
de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
dr. Ronald H.A. Plasterk 
 
 
 
 
 


